



SPAQA e-News (30. Juli 2004)

DGGF Annual Meeting 2004
22 – 23 September 2004, Darmstadt, Germany

Liebe SPAQA Mitglieder / *Dear SPAQA Members*

Anbei finden Sie das Programm der **DGGF Jahrestagung**, die am **22./23. September 2004** in Darmstadt stattfinden wird, sowie Anmeldeformular und Formular für die Hotelreservierung.
Attached please find the program of the DGGF Annual Meeting taking place on 22nd/23rd September 2004 in Darmstadt, together with conference and hotel registration forms.

Ich möchte Sie darauf hinweisen, dass SPAQA-Mitglieder zum Vorzugspreis der DGGF-Mitglieder teilnehmen können, d.h. für 300 EUR. An dieser Stelle nochmals ganz herzlichen Dank nach Deutschland an die DGGF für diese grosszügige Geste!

According to the program, SPAQA Members are granted the discounted registration fee which also applies to DGGF Members, i.e. 300 EUR. Thank you very much, DGGF, for this generous reduction!

Die Tagung verspricht interessant zu werden!
The conference promises to be very interesting!

Ihnen allen eine sonnige Zeit und kommen Sie erholt aus den Ferien zurück!
Sunny times to you all and please return fully relaxed from your vacation!

Herzliche Grüsse / *Kind regards*

Für den SPAQA Vorstand / *On behalf of the SPAQA Board*

Rita Hattemer-Apostel

President, SPAQA
rha@verdandi.ch

SPAQA Swiss Professional Association of Quality Assurance

PO Box 3212

CH-4005 Basel